
 1 

Zápis z 10. schůze výboru Sekce rychlostní kanoistiky ČSK, konané 17. 10. 2023 v Praze na Strahově 
 

přítomni:   J. Boháč, Z. Krpata, P. Hottmar, P. Náprstek, P. Bednář 
hosté:         J. Adam, T. Ježek, J. Štěrba 
omluveni:  M. Doktor 
 

 

1.    Sportovně technická komise (STK), domácí soutěže  
 

□ 

 

Ú – 1/9/23 je plněn: Příprava termínové listiny 2024 – Z. Krpata informoval výbor o schůzce s ředitelem NOC 

VS Račice M. Kurfirstem, kde předjednal rezervaci termínů hlavních domácích soutěží v NOC na rok 2024. 

Kolize termínů s veslaři je v jarním NZ RDS (19.-21.4.) + ČP dl. tratě Račice. Předseda sekce J. Boháč projedná 

s vedením NOC a veslařského svazu přidělení dubnového termínu pro závody ČSK. 

P. Hottmarem připravené varianty návrhu termínů hlavních domácích soutěžích 2024, zohledňující termíny 

hlavních závodů ECA a ICF,  jsou konzultovány s předsedou STK Z. Krpatou a připomínkovány členy RSCM. 

Finální návrh termínů projedná STK a RSCM na společném semináři 21. 10. 2023 v SC Nymburk a předloží 

jej výboru ke schválení.                                                                       Ú: 1/10/23 – Z. Krpata 

                                                                                                             T: 21.11.2023 

□ 

 

ČP mládeže a MČR oddílů – Z. Krpata zaslal členům výboru zpracované konečné pořadí ČP mládeže a MČR 

oddílů 2023, které bude zveřejněno na webu kanoe.cz. Výbor projednal a schválil, že vyhlášení MČR oddílů 

proběhne na valné hromadě sekce 2.12. a vyhlášení ČP mládeže proběhne tradičně v rámci testů RDJ v lednu 

2023. 
 

□ 

 

Vyúčtování uskutečněných akcí v NOC VS Račice – Račickým centrem předložené přesné položkové čerpání 

svazem skutečně odebraných služeb při pořádání domácích soutěží v NOC VS Račice bylo předsedou STK Z. 

Krpatou zkontrolováno a po drobné korekci byly částky oboustranně odsouhlaseny. Čerpání odpovídá 

plánovanému rozpočtu. Čeká se na vystavení faktur ze strany NOC, po doručení lze uhradit. Vzato na vědomí. 
 

□ 

 

Ú – 2/7/23 je splněn: Hardware ke startovacímu zařízení – Po ověření aktuální ceny u certifikovaného výrobce 

startovacího zařízení Polaritás výbor projednal možnosti letošního rozpočtu sekce a rozhodl provést v roce 

2023 pouze revizi a údržbu stávajících dvou používaných HW modulů. Nový HW bude pořízen až v roce 2024 

s využitím prostředků státní dotace z NSA. 
 

□ 
 

Ú – 2/8/23 je splněn: Společný seminář STK a RSCM – Z. Krpata společně s P. Hottmarem informovali výbor  

o přípravě společného semináře STK a Rady SCM, který se uskuteční v termínu 21. 10. 2023 v SC Nymburk 

při začátku podzimního VT RDJ. Hlavní náplní programu semináře bude příprava sezony 2024 a nastavení 

disciplín v hlavních domácích soutěžích. Účastníkům semináře jsou průběžně zasílány podklady, které jsou již 

diskutovány po mailech. Semináře se zúčastní i členové komise rozhodčích. Vzato na vědomí. 
                                                                                                      

□ 

 

Ú – 3/8/23 je plněn: Komise rozhodčích – Výstroj rozhodčích bude doplněna o nová polo trika, kde již probíhá 

komunikace s dodavatelem, partnerskou  společností Alpine Pro, požadované velikosti dodala předsedkyně KR 

M. Dognerová, se kterou byl také konzultován výběr modelu. Stav skladových zásob softshellových bund je 

velmi omezený a nepokryje poptávku KR. 
 

□ 
 

Společná schůzka KR, STK – Z. Krpata informoval, že plánuje společnou schůzku Komise rozhodčích a STK 

v druhé půlce listopadu, kde hlavním tématem bude nastavení systému práce KR a spolupráce s STK. Výbor 

projednal a doporučil hlavní témata k diskusi.                                   Ú: 2/10/23 – Z. Krpata 

                                                                                                             T: 21.11.2023 

□ 
 

Nominace rozhodčích na mezinárodní soutěže 2024 – předsedkyně KR M. Dognerová předložila návrh 

nominací rozhodčích s licencí ICF na mezinárodní soutěže 2024. Nominace na Olympijské a Paralympijské 

hry Paříž 2024 byla projednána a schválena per rollam a následně odeslána ICF v závazném termínu do 12. 10. 

Ostatní nominace výbor projednal a po úpravách schválil. Odeslání schválené nominace mezinárodních 

rozhodčích na ICF, respektive ECA zajistí sekretariát. Současně zajistí obnovení licencí ICF s končící platností 

                                                                                                             Ú: 3/10/23 – J. Adam 

                                                                                                             T: 21.11.2023 

□ 
 

Registrační databáze ČSK – Z. Krpata podal výboru informaci o uskutečněné schůzce předsedy ČSK a 

současně vývojáře a správce registrační databáze S. Ježka s M. Slabejem (SPORTIS), zpracovatelem výsledků 

soutěží ČSK, kde diskutovali propojení registrační databáze ČSK se systémem zpracování přihlášek a 

výsledků. S. Ježek na žádost předsedy sekce J. Boháče potvrdil účast na valné hromadě SRK 2. 12. v SC 

Nymburk, kde proběhne krátký seminář k používání registrační databáze ČSK a představení nových funkcí. 
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□ 
 

Informace z Mezinárodní kanoistické federace (ICF) – výbor diskutoval zveřejněnou výzvu ICF k národním 

federacím s možností podat návrhy na úpravy stanov a soutěžních pravidel ICF, s termínem jejich podání do 1. 

3. 2024. Po projednání výbor schválil zpracování případného návrhu změn pravidel ICF v STK ve spolupráci 

s vedoucím reprezentačním trenérem.                                                 Ú: 4/10/23 – Z. Krpata, P. Hottmar 

                                                                                                             T: leden 2024 

□ 
 

Spolupráce se Slovenským svazem kanoistiky – výbor diskutoval teoretickou možnost výhledového využití 

závodiště v Bratislavě na Zemníku, po jeho dovybavení pro MEJ 2024, pro příležitostné pořádání českých nebo 

společných závodů, včetně MČR. Po prvních jednáních se slovenskou stranou budou konzultace pokračovat. 

K posouzení bude rozhodující cena za využití areálu a ubytování (nyní v Račicích velmi vysoká), rozsah 

dovybavení areálu a názory našich oddílů.  

 

□ 
 

Záměr vybudování sportoviště vodních sportů v Hrádku u Pardubic -  M. Doktor (e-mailem) a J. Boháč podali 

výboru informaci o záměru vybudování sportoviště pro veslování a kanoistiku a další vodní sporty na písníku 

v Hrádku u Pardubic, který zpracoval, předložil a zveřejnil současný vlastník. Součástí studie je i kanoistická 

a veslařská závodní dráha, cílové vybavení, loděnice a kemp. ČSK se s projektem seznámí a bude se 

zpracovateli diskutovat podmínky pro rychlostní kanoistiku. V případě vyhovujících parametrů je ČSK 

připraven projekt podpořit. 
 

□ 
 

Virtuální soutěže na trenažerech – Výbor projednal nabídku distributora trenažerů značky Kayak Pro (na 

kterých se v r. 2023 pořádal SP ICF) T. Jandy k otevření diskuse o podpoře virtuálního SP ICF na trenažerech. 

Možnosti soutěžení na trenažeru projedná STK s využitím zkušeností (kladů a záporů) ve veslování. 

                                                                                                             Ú: 5/10/23 – Z. Krpata 

                                                                                                             T: únor 2024 

□ 
 

Spor o ukončení členství ve spolku – J. Boháč informoval výbor o sporu ukončení členství některých členů ve 

spolku Kajak Klub z.s., kdy od odmítnutých členů obdržel dopis s žádostí o doporučení jak situaci řešit. 

Předseda STK Z. Krpata připraví odpověď s odkazem na platné směrnice SRK ČSK.  

                                                                                                             Ú: 6/10/23 – Z. Krpata 

                                                                                                             T: 21. 11. 2023 
 

 

2.   Sportovní centra mládeže (SCM), Sportovní střediska (SpS), péče o talentovanou mládež 
 

□ 

 

Ú – 2/9/23 je splněn: Výběr do SCM 2024 – Z. Krpata zpracoval konečný žebříček 1. kola výběru do SCM, 

který byl členy Výboru schválen per rollam. Následně byl dokument zveřejněn na webu kanoe.cz. Obecné testy 

pro výběr do SCM (2. kolo výběru do SCM) se uskuteční 11. - 12. 11. 2023 v Praze, náhradní termín byl 

stanoven na 2. 12. 2023. P. Hottmar rozeslal klubům pozvánky se všemi potřebnými informacemi. 
 

□ 

 

Ú – 3/9/23 je splněn: Sportovní příprava kanoistek – trenér kanoistek K. Kožíšek zaslal výboru plán sportovní 

přípravy kanoistek na příští sezonu včetně navrhovaných krátkodobých kempů kanoistek. Podzimní tréninkový 

kemp skupiny kanoistek je naplánován na 14. – 15. 10. 2023 v SC Nymburk. Výbor zároveň souhlasil 

s prodloužením smlouvy svazu s K. kožíškem pro koordinovaný trénink skupiny kanoistek na rok 2024. 
 

□ 

 

Školení trenérů B. třídy – P. Hottmar podal informaci z pokračujících příprav speciální části plánovaného 

školení trenérů třídy B v zimních měsících 2024. Informace o školení jsou již zveřejněny na webu kanoe.cz. 

Obecná část začne již koncem listopadu na VOŠ ČUS, termín speciální části bude upřesněn. Výbor poděkoval 

za přípravu a vzal informace na vědomí. 
 

□ 

 

Žádost o změnu sportovního občanství – oddíl TJ Znojmo, který má závodníka ukrajinského občanství 

figurujícího v žebříčku 1. kola výběru do SCM, požádal ČSK o součinnost při získání povolení ICF 

reprezentovat na mezinárodních soutěžích ČR.  ČSK oficiální žádost o změně sportovního občanství na ICF 

podal a čeká na vyjádření. Seznam ICF akceptovaných žádostí by měl být zveřejněn počátkem roku 2024. 

Pokud bude žádosti ČSK vyhověno, ukrajinský závodník tím splní i podmínky přijetí do SCM. 
 

□ 

 

Ú – 4/9/23 je plněn: Vyplňování tréninkových deníků – P. Hottmar zdůrazní povinnost řádné vyplňování 

tréninkových deníků vyplývající z dotačních podmínek pro financování přípravy talentované mládeže 

trenérům i závodníkům při společných akcích SCM.   
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     3.  Reprezentační družstva seniorů, juniorů, maratonu (RDS, RDJ, RDM) 
 

RDS    

□ 

 

Ú – 5/9/23 je splněn: Plánované akce RDS – Vedoucí trenéři resortních sportovních center Dukla a Victoria P. 

Náprstek a T. Ježek zaslali vedoucímu trenérovi reprezentačních družstev P. Hottmarovi plány podzimních a 

zimních výcvikových táborů reprezentantů a členů RSC.  
 

□ 

 

Ú – 1/9/23 je splněn: Hodnotící zprávy z MS Duisburg a SP Paříž – vedoucí reprezentační trenér P. Hottmar 

zaslal členům výboru souhrnné hodnotící zprávy ze soutěží MS a Q-OH Duisburg a SP Paříž.    

 

□ 
 

Personální obsazení RSC 2024 – P. Náprstek zaslal výboru návrh personálního obsazení armádního sportovního 

centra Dukla, který byl výborem po projednání schválen.  T. Ježek, vedoucí vysokoškolského sportovního centra 

Victoria připraví ke schválení návrh personálního obsazení VSC na rok 2024. 
 

□ 

 

Oponentury ASC a VSC – výročních hodnocení sezony 2023 a oponentury plánů na rok 2024 v resortních 

centrech proběhnou na ASC Dukla 23. 10. 2023 a na Victorii VSC 1. 11. Výbor projednal připravenost jednání. 

Vedoucí obou RSC zašlou na ČSK včas aktualizované písemné podklady. Hodnocení i plány jsou předběžně 

s vedoucími center projednány, předpokládá se schválení plánů s uplatněním všech svazových potřeb. 
 

□ 

 

Diagnostika tréninkového procesu – předseda J. Boháč uvedl a J. Štěrba, člen expertní pracovní skupiny pro 

diagnostiku tréninkového procesu v SRK ČSK prezentoval členům výboru hodnocení pilotního ročníku projektu 

jednotné diagnostiky tréninkového procesu u členů RSC. Zdůvodnil potřebu získávání a rozboru potřebných dat 

a podávání zpětné vazby osobním trenérům pro přesnější individuální nastavování tréninkových plánů. 

Komentoval praxi používanou mezinárodní konkurencí. Zároveň představil připravený plán diagnostiky pro rok 

2024 včetně časového harmonogramu jednotlivých povinných/nepovinných vyšetření a testů pro členy RD. 

Wingate test bude probíhat na nově vyrobeném zařízení pro kanoisty, které je umístěné ve výzkumném pracovišti 

CASRI (Czech Army Sport Research Institute). 
 

□ 

 

Ú – 6/9/23 je splněn: Odměny za výsledky na mezinárodních soutěžích 2023 – Výborem schválené odměny za 

výsledky na mezinárodních soutěžích a za vyjetá účastnická místa na OH byly vyplaceny, informoval J. Adam. 
 

□ 

 

Ú – 4/8/23 je splněn: Komunikace s Antidopingovým výborem ČR – ze strany ADV ČR byla zaslána omluva 

za administrativní nedopatření a bylo potvrzeno, že svaz bude pokaždé informován, i když se bude jednat o 

přímou komunikaci ADV ČR s jednotlivými sportovci. Stejně tak je zajištěna informovanost svazu o komunikaci 

Mezinárodní kanoistické federace s českými reprezentanty k plnění povinností v oblasti antidopingové kontroly.  
 

  RDJ 
 

 

□ 

 

Plánované akce RDJ – vedoucí reprezentační trenér P. Hottmar informoval výbor o přípravách plánovaných akcí 

RDJ do konce roku 2023. Podzimní VT RDJ se uskuteční ve Sportcentru Nymburk v termínu 22. – 28. 10. a 

prosincové VT v Livignu proběhne v termínu 2. – 9. 12. Příprava bude financovaná podle plánovaného rozpočtu 

RDJ. Výbor vzal informaci na vědomí. 
 

□ 

 

Hodnocení OH naděje Poznaň -  P. Hottmar zaslal členům výboru dodatečně souhrnnou hodnotící zprávu ze 

závodu OH nadějí konaného v Poznani.  

RDM  

□ 

 

Ú - 7/9/23 trvá: Český pohár maratonců 2023 – vedoucí trenér RDM T. Ježek informoval o ukončení maratonské 

sezóny. Uvedl, že po odjetí posledních dvou závodů ČP-M 2023, Zvíkovského maratonu a Krumlovského 

vodáckého maratonu, bude vedoucím trenérem RDM spočítán žebříček celkového pořadí ČR-M a předložen 

výboru ke schválení. Výsledky ČP-M 2023 budou následně zveřejněny na webu kanoe.cz.   

                                                                                                             Ú: 6/10/23 – T. Ježek 

                                                                                                             T: 21. 11. 2023 

            4.   Různé 
 

□ 

 

Ú – 6/4/23 je splněn: Majetky ČSK – podána informace o průběhu interního výběrového řízení na dlouhodobý 

pronájem majetku ČSK - autokempu ČSK na Slapech - Skalici. Po uzávěrce nabídek 30.9. zkontrolovala a 

posoudila výborem jmenovaná hodnotící komise čtyři obdržené nabídky. Dvě byly pro nesplnění požadavků 

vyřazeny, od dvou zájemců byly vyžádány doplňující údaje. Po vyhodnocení doplňujících informací komise do 

25.10. předloží výboru nabídky s doporučením ke schválení. P. Bednář následně do 31.10. oznámí účastníkům 

výsledek výběrového řízení a zajistí v součinnosti se sekretariátem přípravu nové nájemní smlouvy. 

                                                                                                             Ú: 7/10/23 – P. Bednář 

                                                                                                             T: 31. 10. 2023 
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□ 

 

Kalendář sekce na rok 2024 – B. Žehanová spolu s aktuálním média týmem sekce A. Hrbáčkovou a P. Ivánkovou 

připravily návrh zpracování a fotografií kalendáře sekce, který byl zaslán výboru k posouzení. Po schválení 

finálního návrhu zajistí P. Hottmar tisk kalendáře, který bude tradičně distribuován na valné hromadě sekce.  
 

□ Informace z NOC VS Račice – J. Boháč podal informaci o odložení i druhého termínu konání valné hromady 

Sportcentra Račice a.s., plánované na 25. 9., z administrativních důvodů. Další plánovaný termín byl oznámen 

na 26. 10. Bude zajištěna ověřená plná moc pro J. Boháče k zastupování akcionářských práv ČSK na VH. 
 

□ Ú – 6/8/23 je splněn: ME Račice 2025 – předseda organizačního výboru P. Šebesta předložil výboru návrh 

složení základu organizačního výboru ME Račice 2025. Výbor takto navržené složení organizačního výboru po 

projednání schválil. 
 

□ Kanoista roku 2023 – J. Boháč a J. Adam podali informace o organizačních a administrativních přípravách 

vyhlášení společné svazové ankety Kanoista roku 2023, která se uskuteční 24. 10. 2024 v kampusu WPP v Praze 

spolu s připomenutím výročí 110 let od založení ČSK. Akce koordinovaná předsedou ČSK S. Ježkem je hrazena 

ze společných zdrojů svazu a výrazným přispěním svazových partnerů na produkci akce a přípravu filmového 

dokumentu. Je potvrzena účast nejvyšších představitelů sportovního prostředí (ČUS, ČOV, Národní sportovní 

agentura). 
 

□ Ú – 7/4/23 je splněn: Nábory v členských klubech – Výbor projednal dosavadní ohlasy na zveřejnění náborové 

kampaně ČSK „Pojď pádlovat“, připravené na žádost členské základny a zhotovené profesionální agenturou 

VMLY&R. Součástí hodnocení kampaně bude zaslání on-line dotazníku klubům s cílem získat více informací 

o účincích kampaně před jejím hodnocením na valné hromadě sekce, na kterou sekretariát připraví tištěné letáky 

kampaně „Pojď pádlovat“ ve formátu A5 a A4. Počítá se s úpravami a využitím kampaně i v roce 2024 a 

s využitím v rámci celého ČSK.                                                         Ú: 8/10/23 – J. Adam 

                                                                                                             T: 21. 11. 2023 

□ 
 

 
 

Ú – 8/9/23 trvá: OH festival 2024 Most – podána informace o přípravách Olympijského festivalu 2024, který 

ČOV připravuje v Mostě. ČSK byl jako ostatní národní sportovní svazy osloven, zda má zájem se festivalu 

účastnit a prezentovat svůj sport. ČSK potvrdil předběžný zájem s tím, že osloví kluby z Ústeckého kraje, zda a 

za jakých podmínek budou mít zájem prezentovat rychlostní kanoistiku na festivalu ČOV.                                                                                                    

 

□ 
 

Příprava valné hromady SRK ČSK – VH SRK ČSK je plánována v termínu 2. 12. 2023 v SC Nymburk. 

Sekretariát zašle oznámení o termínu konání valné hromady sekce, pozvánka s programem a souborem 

písemných podkladů pro delegáty bude následovat. Předsedové komisí STK, KR, reprezentační trenér RDS, 

RDJ, RDM, vedoucí trenér SCM a zástupce komise veteránské kanoistiky zpracují a zašlou na sekretariát 

podklady pro kompletaci písemné „Informace o činnosti SRK ČSK 2023“ do 14. 11. Sekretariát zpracuje 

hospodářskou zprávu a správce majetků ČSK zprávu o hospodaření účtu majetků. Po zpracování budou písemné 

podklady včas před konáním valné hromady distribuovány do klubů.  

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 
Zapsal:  J. Adam 
Termín příští schůze výboru SRK je úterý 21. 11. 2023 

 


